
 

 

 

Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 468 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og sundhedsministeren den 22. april 2024. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Runa Friis Hansen (EL). 

 

Spørgsmål nr. 468:  

”Vil ministeren oplyse, hvorfor ministeren i svaret på spørgsmål 267 ikke besvarer det 

konkrete spørgsmålet om, hvor mange patienter, det drejer sig om, herunder om det 

er begrundet i personfølsomme data?” 

 

Svar: 

Jeg kan bekræfte, at det er begrundet i følsomme personoplysninger, da der er tale 

om en lille patientgruppe, som er indlagt på de højt specialiserede funktioner, hvor 

der ville kunne udledes viden om enkeltpersoner, hvis der udleveres oplysninger om 

patienterne, herunder antallet af patienter.  
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